
 

 

Tid: måndag 2024-02-26  

Plats: Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson 

  Ove Larsson 

  Håkan Ohlin 

  Per-Olof Samson 

  Elisabeth Schade Dahlström 

  Gisela Andersson 

 

PROTOKOLL 

§ 1 Mötet öppnas.                                                                                                                     

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.     

§ 2 Fastställande av dagordning                                                                                            

Förslag till dagordning fastställdes. 

§ 3 Val av justerare 

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Per-Olof Samson. 

 

§ 4 Föregående protokoll                                                                                               

Föregående protokoll genomgicks. Funderingar kring höjning av entréavgift till hösten, Ove ser över 

lotterivinster och Håkan ordnar inbjudan till nya medlemmar om gratis kaffe på onsdagsmöte alt 

lördagskaffet. Därefter lades protokollet till handlingarna.  

§ 5  Åtgärder efter årsmötet. Protokoll mm. Rapport till distriktet                            

Årsmötet gick bra och var välbesökt. Protokollet är skrivet men ännu inte underskrivet. 

Distriktet har påpekat att föreningens medlemsregister ska uppdateras. Håkan ordnar detta. 

§ 6 Rapporter: Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR, inkommen post                

Kassören/P-O delade ut rapporter och informerade att ekonomin är god och följer budget.                                                                   

KPR/ Elisabeth informerade från ett webbinarie om hjälpmedel för människor med 

synproblem ex inläsning av böcker och dagstidningar. Förslag att biblioteket deltar i 

Seniormässan i maj och informerar om Legimus app. (Legimus är ett digitalt bibliotek). 

Förmöte KPR hade betonat önskemålet att KPR fortsättningsvis ska ligga under 

Kommunstyrelsen. De diskuterade den nya lagen om 11 timmars arbetsvila, som inneburit 

svårigheter med arbetsschema. Kommunen söker sommarvikarier främst bland ungdomar, 

som går vårdlinjen. Fråga om Hemtjänstindex har flyttats till kommande möte. 

Pensionärsföreningarna vill ha svar på varför kommunen har förändrat/minskat insatserna. 

Brunnsgårdens boende flyttas i september till Brogården.                                                                   



 

Önskemål att vi får en visning av hemmet på Brogården. Även önskemål att pensions-

föreningarna får delta i planeringar av nya hem. Detta ansvarar kommunstyrelsens för.                                                                                                      

Elisabeth behöver ersättare fredagen den 17/5. Bestäms på senare möte.                               

Harriet Karlsson och Ingela Karlsson har möte med Förebyggande enheten den 13/3. 

Medlemssekreterare/Håkan rapporterade att vi har 855 medlemmar varav 12 är nya. Håkan 

har varit i kontakt med de nya medlemmarna och tar hand om detta även framöver. Betalning 

från 47 medlemmar har inte inkommit.                                                                                 

Jubilarer i föreningen uppvaktas med blomma. Hectors blommor ordnar detta. Vi uppvaktar 

också personligen.                                                                                                                          

Det är 129 medlemmar som saknar e-post. De får information brevledes.                                   

Aktiviteter/Harriet Canasta, Rundresa i Italien, Sitt/stå gympa är igång. Harriet Karlsson och 

Ingela Karlsson planerar för träffar Ofrivillig ensamhet. Ev ordnas inbjudan till gemensamma 

luncher för ensamma. Förslag om nya träffar – mannekänguppvisning kvällstid, ljudböcker. 

Vandring och promenader på gång. En cirkelledarträff ska ordnas. Möjligheten att dagtid 

använda lokaler hos Vuxenskolan visade sig svårt, då lokalerna är fullbokade.                                               

Leif rapporterade om ett besök av ordförande i Ale. Fått lite tips om aktiviteter. 

§ 7 Övriga frågor. Seniordag. Distriktsårsmöte, Studiebesök 

Seniordagen arrangeras 15/5. Planeringsmöte 29/2.                                                                 

Leif, P-O, Ove deltar i Distriktsårsmötet i Vänersborg den 6/4. Vi har 8–9 platser.                     

Lokaltidningen intervjuat Leif och Håkan ang. Mötesglädje.                                                    

P-O undersöker annonspriser i nya lokaltidningen                                                                

Gisela tar kontakt med Bengt Hallberg om översyn av hemsidan.                                                           

 § 8 Tankar om besöket på Prästlyckan.                                                                           

Visst intresse av nedre våningen alt. hela huset men kostnad måste klargöras. Frågan 

återupptas. 

§ 9 Nästa möte                                                                                                                          

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 25 mars i Savannen. 

§ 10 Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten, särskilt tack till Elisabeth för god kaka och mötet 

förklarades avslutat.  

 

 

Gisela Andersson   Justerat 

Sekreterare 

 

 

 

Leif Åkerblad      Per-Olof Samson 

Ordförande 


